

圖資與檔案學刊

第 16 卷第 2 期 (第 105 期) | 2024 年 12 月 ISSN: 2412-1800 DOI:10.6575/JILA

目次

序言	i-iv
學術論文	
Search Behavior and Opinions of Undergraduate Student Users of a Library Discovery System <i>Shih-Chuan Chen</i>	1-30
學術傳播相關課程設計之研究 <i>黃元鶴、邱子恒、陳信良</i>	31-78
運用語意分析工具探討臺灣總統大選期間檔案主題新聞的媒介框架與影響 <i>王琪寬</i>	79-127
國小教師資訊取得管道與假消息經驗之研究 <i>郭安桓、林麗娟</i>	128-187
實務工作報告	
臺灣頂尖大學的 AI 指引政策分析與政大圖書館的教學探索 <i>柯俊如</i>	188-221

Journal of InfoLib and Archives

Vol. 16, No. 2 (No.105) | December 2024 ISSN: 2412-1800 DOI:10.6575/JILA

Contents

Editorial i-iv

Research Articles

大學生使用圖書館資源探索系統之研究 1-30
陳世娟

The Curriculum Design for Scholarly Communication 31-78
Yuan-Ho Huang & Tzu-Heng Chiu & Hsin-Liang Chen

Using Semantic Analysis Tools to Explore the Media Framework and Impacts of Archival-Themed News during Taiwan's Presidential Elections 79-127
Chyi-Kuan Wang

A Study of Information-Access and Fake Information Experiences among Elementary School Teachers 128-187
An-Huan Guo & Lih-Juan ChanLin

Practical Report

Analysis of AI Policy Guidelines at Taiwan's Top Universities and Teaching Exploration at NCCU Libraries 188-221
Chun-Ru Ko